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Protokół 

z LIV sesji Rady Gminy Pawłowice  

z dnia 23 stycznia 2024 r.  

LIV sesja Rady Gminy Pawłowice odbyła się w formie stacjonarnej w sali narad Urzędu 

Gminy Pawłowice, obrady rozpoczęto o godz. 15.00. Prowadziła je Przewodnicząca Rady 

Gminy Pawłowice Bogusława Pietrek. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Ad. 1 

Otwieram 54 sesję Rady Gminy Pawłowice. Informuję, że sesja jest transmitowana online 

oraz nagrywana. Zwracam uwagę, aby podczas sesji nie ujawniać danych osobowych. 

Administratorem danych osobowych utrwalanych na nagraniach jest Wójt Gminy 

Pawłowice. Dane osobowe przetwarzane są w celu transmisji i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk sesji na podstawie artykułu 20 ust. 1b ustawy  

o samorządzie gminnym oraz artykułu 18 ust. 3 ustawy o dostępie do informacji publicznej. 

Więcej informacji na temat przetwarzania danych osobowych można znaleźć na stronie BIP 

gminy Pawłowice. Witam wszystkich radnych, którzy uczestniczą w sesji. Witam Wójta, 

Zastępcę Wójta, Kierowników referatów i jednostek organizacyjnych, Sołtysów, Radnych 

powiatowych, Komendanta Policji w Pawłowicach. Witam mieszkańców, którzy obserwują 

obrady poprzez transmisję. Radnych proszę o potwierdzenie obecności na tabletach. 

Stwierdzam, że w obradach uczestniczy 15 radnych.  

Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Ad. 2 

Przedstawię teraz porządek obrad dzisiejszej sesji.  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z LIII sesji z dnia 19 grudnia 2023 r. 

4. Przedstawienie wykazu pism, jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacja o działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja o pracach komisji Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Pawłowice na lata 2024-2028. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/528/2023 Rady Gminy Pawłowice 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej 

dla Miasta Bielska-Białej na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania 

Problemom Alkoholowym w Bielsku- Białej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu  

z przeznaczeniem na letnie utrzymanie dróg powiatowych na terenie Gminy Pawłowice  

w zakresie koszenia poboczy dróg. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości Powiatu 

Pszczyńskiego na podstawie porozumienia na letnie utrzymanie dróg powiatowych  

na terenie Gminy Pawłowice w zakresie koszenia poboczy dróg. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 99% bonifikaty od opłat 

rocznych z tytułu trwałego zarządu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej przebiegającej wzdłuż 

linii kolejowej w Pawłowicach. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie części nieruchomości 

położonej na terenie Krzyżowic przy ul. Ekologicznej. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Technikum wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana Pawła II w Pawłowicach poprzez 

utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych 

i opiekuńczych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Branżowej I stopnia 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana Pawła II 

w Pawłowicach poprzez utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana Pawła II 

w Pawłowicach poprzez utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych. 

18. Informacje Wójta i Przewodniczącego Rady. 

19. Wolne głosy i wnioski. 

20. Zakończenie obrad.  

Czy ktoś ma uwagi bądź poprawki do porządku obrad? Nie widzę, wobec tego uważam 

porządek obrad za przyjęty.  

Ad. 3 

Zatwierdzenie protokołu z 53 sesji z dnia 19 grudnia 2023 roku. Projekt protokołu radni 

mieli udostępniony na tabletach, jest udostępniony w BIP, nie wpłynęły żadne poprawki, w 

związku z czym protokół uważam za przyjęty.  

Ad. 4 

Wiceprzewodniczącego Rady Pana Grzegorza Cyrulika proszę o odczytanie wykazu pism 

jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

WICEPRZEWODNICZĄCY RADY GMINY GRZEGORZ CYRULIK  

Wykaz pism jakie wpłynęły do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym, to jest  

od 19 grudnia 2023 do 22 stycznia 2024: 1) sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli w roku szkolnym 2023; 2) prośba Rady Sołeckiej w Pniówku  

o przeanalizowanie, ewentualnie wniesienie pod obrady Rady Gminy uchwały w sprawie 

wstrzymania możliwości zatłaczania spalin pod grunty na terenie gminy; 3) wniosek  

o wykonanie projektu i budowę placu zabaw dla dzieci oraz siłowni przy skrzyżowaniu ulic 

Podlesie, Grunwaldzkiej i Bukowej; 4) zawiadomienie o posiedzeniu niejawnym Naczelnego 

Sądu Administracyjnego w sprawie uchwały Rady Gminy Pawłowice w temacie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego; 5) zaproszenie do udziału  

w 13 Marszu Pamięci im. Jana Stolorza mającego na celu uczczenie pamięci ewakuowanych 

więźniów obozu koncentracyjnego Auschwitz-Birkenau. I to były wszystkie pisma, jakie 

wpłynęły do Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. Dziękuję bardzo. 

Ad. 5 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę teraz Pana Wójta lub Panią Wójt o informację z działalności 

międzysesyjnej.  

ZASTĘPCA WÓJTA GMINY PAWŁOWICE JOANNA ŚMIEJA 

Dzień dobry Państwu. Przedstawię sprawozdanie za okres od 19 grudnia ubiegłego roku  

do 23 stycznia z działalności Urzędu Gminy i jednostek organizacyjnych. Wykonanie 

budżetu gminy na dzień 31 grudnia 2023 roku: dochody w wysokości 140 milionów  

200 tysięcy, to jest 102,5% planu. Natomiast wydatki w wysokości 139 milionów  

987 tysięcy, to jest 88,9% planu. Zadłużenie gminy na dzień 19 styczeń wynika z tytułu 

pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

na programy niskiej emisji realizowane przez gminę, to jest kwota 2 343 800 zł.  

W Referacie Podatków i Opłat m.in. wystawiono 171 upomnień z tytułu zaległości w zapłacie 

IV raty opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz trwają prace związane  
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z wymiarem podatku od osób fizycznych na rok 2024. Decyzje będzie można odbierać 

osobiście w Urzędzie Gminy do 9 lutego. Później decyzje będą doręczane przez sołtysów, 

pracowników organu podatkowego oraz Pocztę Polską. W Referacie Gospodarki 

Przestrzennej, Geodezji i Mienia zarządzeniem Wójta z dnia 29 grudnia ubiegłego roku 

przekazano w administrowanie do Gminnego Zespołu Komunalnego środki trwałe  

o wartości około 8 mln zł. Kolejnym zarządzeniem Wójta Gminy Pawłowice zostały 

określone nowe zasady gospodarowania majątkiem gminnym ze szczególnym 

uwzględnieniem budynków. Prowadzona jest również waloryzacja wysokości czynszów, 

umów dzierżaw o opublikowany w Monitorze Polskim wskaźnik inflacji cen towarów i usług 

konsumpcyjnych, ogółem w 2023 roku wynoszący 11,4%. Dla potrzeb 

przeciwpowodziowych trwa aktualnie procedura sporządzenia projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu obejmującego fragment obszaru pomiędzy 

ulicą Stawową i ulicą Wyzwolenia w Pawłowicach. Przygotowany został projekt planu.  

Po wprowadzonych korektach sporządzona zostanie ocena oddziaływania na środowisko,  

a następnie projekt planu zostanie przekazany do opiniowania i uzgodnień. Prowadzone są 

również prace zmierzające do ogłoszenia przetargu na wybór wykonawcy, który opracuje 

plan ogólny gminy Pawłowice. Trwa również wycena nieruchomości dla potrzeb zakupu 

północnej części działki na terenie sołectwa osiedle Pawłowice w ramach uchwały  

z 19 grudnia ubiegłego roku. W ramach całorocznego utrzymania dróg prowadzone są 

prace związane z zimowym utrzymaniem dróg gminnych i powiatowych. 1 lutego zostanie 

wprowadzona darmowa komunikacja na wszystkich liniach od L1 do L7. W związku  

z robotami na drodze powiatowej ulicy Zebrzydowickiej w Pielgrzymowicach wprowadzona 

została zmiana przejazdu busów L1 i autobusów B3 i B14 komunikacji MZK. W zakresie 

współpracy gminy z Urzędem Marszałkowskim przy uruchamianiu połączenia kolejowego 

na trasie Jastrzębie-Zdrój - Katowice dokonano płatności w wysokości 16 050 zł na rzecz 

prac projektowych w ramach umowy Kolej Plus. W najbliższy czwartek, to jest 25 stycznia, 

odbędzie się spotkanie z Marszałkiem Województwa Śląskiego w sprawie przebiegu linii 

kolejowej Jastrzębie-Katowice, budowy dworca kolejowego wraz z parkingami i dojściem. 

W zakresie inwestycji drogowych - zadania projektowe: budowa drogi wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą pomiędzy DW933 ulicą Pszczyńską i ulicą Zapłocie w Pawłowicach. Z uwagi 

na przedłużającą się procedurę podpisania porozumienia z Urzędem Marszałkowskim 

podpisaliśmy aneks terminowy z zakończeniem prac projektowych do 21 kwietnia 

bieżącego roku. Kolejne zadanie to przebudowa odcinka ulicy Mickiewicza wraz z budową 

drogi obsługującej tereny inwestycyjne w Pawłowicach. Z uwagi na sporne warunki 

techniczne wydane przez Górnośląskie Przedsiębiorstwo Wodociągowe zmuszeni byliśmy 

również do przedłużenia realizacji projektu do dnia 2 lipca. Kolejne zadanie to budowa 

drogi gospodarczej przy DK81 pomiędzy ulicą Myśliwską i Strumieńską z budową chodnika, 

ścieżki pieszo-rowerowej oraz przejścia dla pieszych przez DK81. Zakończyły się już prace 

projektowe, dokumentacja zostanie lada moment przekazana do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad w celu uzyskania decyzji ZRID. W zakresie zadań drogowych 

budowlanych to przede wszystkim przebudowa ulicy Podlesie w Pielgrzymowicach i ulicy 

Bocznej w Jarząbkowicach. Tutaj na tym zadaniu z uwagi na okres świąteczny, zimowy, 

warunki atmosferyczne wstrzymano główne roboty budowlane. W razie poprawy pogody 

będą kontynuowane roboty związane z budową kanalizacji deszczowej. Praca na drogach 

innych zarządców na terenie gminy to przebudowa drogi powiatowej ulicy Zebrzydowickiej 

w Pielgrzymowicach. I tutaj trwają roboty związane z budową kanalizacji deszczowej.  

W przypadku poprawy warunków atmosferycznych, wykonawca przystąpi do budowy 

konstrukcji drogi. W zakresie inwestycji kubaturowych, zadania projektowe, budowa 

skateparku, pierwszy etap - ogłoszone zostało ponowne postępowanie na wykonanie 

dokumentacji projektowej, na które otrzymaliśmy 3 oferty z cenami od 38 tysięcy  

do 103 tysięcy złotych. Postępowanie zostało unieważnione. Ponownie ogłoszono 

zaproszenie na wykonanie dokumentacji projektowej, na które otrzymaliśmy 7 ofert  

z cenami od 54 tysięcy do 115 tysięcy złotych. W wyniku uzupełnienia dokumentów 

wybrano ofertę za kwotę 54 tys. zł. Z dniem 19 stycznia podpisano umowę. Kolejne zadanie 

to zakup urządzenia siłowni terenowej w sołectwie Pawłowice i tutaj uzgodniono już 

wstępną lokalizację i trwa uzgadnianie dokumentów. W zakresie zamontowania windy  

w Domu Ludowym Pniówku ogłoszono zapytanie na dokumentację. Otwarcie ofert nastąpi 

26 stycznia bieżącego roku. W zakresie prac budowlanych: budowa Domu Ludowego  

w sołectwie Krzyżowice, Kopalnia Węgla Kamiennego uzgodniła z wykonawcą prac 
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budowlanych zakres konstrukcji drewnianej dachu. Z uwagi na terminy u producentów 

kratownic drewnianych i pogodę zimową mogą wystąpić opóźnienia w budowie. Gmina 

Pawłowice złożyła fakturę o zwrot za budowę sieci gazowej wykonanej na podstawie 

zawartego porozumienia. Kolejne zadanie to przebudowa kotłowni w sali gimnastycznej  

w Szkole Podstawowej Warszowice i tutaj to zadanie zostało już zakończone. Kolejne 

zadanie to budowa budynku zaplecza sportowego w Warszowicach. Trwa przygotowanie 

przetargu na wykonanie robót budowlano-instalacyjnych. Kolejne zadanie to wymiana 

wody użytkowej w Szkole Podstawowej w Pielgrzymowicach. Tutaj trwa przygotowanie 

również materiałów do przetargu na roboty budowlane. Zadania, które były realizowane  

w jednostce organizacyjnej w Wodociągach Pawłowickich: w zakresie zamówień 

publicznych podpisano umowę na wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla 

budowy sieci wodociągowej oraz kanalizacji sanitarnej przy ulicy Mickiewicza, Nowej  

w Pawłowicach. Podpisano również umowę na wykonanie dokumentacji projektowo-

kosztorysowej dla przebudowy kanalizacji sanitarnej w sołectwie Osiedle Pawłowice.  

W ramach inwestycji: w okresie międzysesyjnym zakończono realizację zadań 

realizowanych z programu Polski Ład. 12 stycznia bieżącego roku dokonano odbioru 

końcowego zadania: wymiana hydrantów na terenie całej gminy. Natomiast 19 stycznia 

dokonano odbioru końcowego inwestycji przebudowa sieci wodociągowej wzdłuż DW938 

do ulicy Prusa w Golasowicach oraz przebudowa sieci wodociągowej przy ulicy Pszczyńskiej, 

Żorskiej w Warszowicach. W Gminnym Zespole Komunalnym oprócz cyklicznych prac 

realizowanych przez jednostkę w Szkole Podstawowej Pielgrzymowice trwa realizowany 

przez pracowników tej jednostki remont pomieszczeń dla sportowców. Zespół wykonał 

malowanie pomieszczeń higieniczno-sanitarnych w Zespole Szkół Ogólnokształcących oraz 

prace remontowe w budynku Urzędu Gminy. W zakresie ochrony środowiska i rolnictwa  

od początku roku złożono 6 wniosków o dotację o wymianę kotłów na paliwa stałe 

niespełniające piątej klasy oraz 1 wniosek o dotację na budowę przydomowej oczyszczalni 

ścieków. Zakończono również w referacie kontrolę 17 firm wpisanych do rejestru 

działalności regulowanej zajmujących się odbiorem odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości znajdujących się na terenie gminy Pawłowice. Wybrano również firmę  

z Jastrzębia - Zdroju na świadczenie usług związanych z wyłapywaniem bezpańskich psów 

z terenu gminy. W Ośrodku Pomocy Społecznej od 1 stycznia do 30 kwietnia można składać 

wnioski o jednorazowe świadczenie w formie dodatku osłonowego. Minimalna wysokość 

świadczenia wynosi 228 zł, a maksymalna 822 zł. Podwyższone zostało również do 200% 

kryterium dochodowe do świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób 

i rodzin. Podwyższone kryterium wynosi 1552 zł dla osoby samotnie gospodarującej oraz 

1200 dla osoby w rodzinie. Zgodnie z obwieszczeniem Ministra Rodziny i Polityki Społecznej 

uległa zmianie również wysokość świadczenia pielęgnacyjnego, które od stycznia wynosi 

2988 zł. W związku z tym zostały wszczęte postępowania w Ośrodku Pomocy Społecznej 

oraz dokonano zmian decyzji administracyjnych przyznających wyżej wymienione 

świadczenie. W placówce wsparcia dziennego Różowe Okulary dzieci uczestniczyły  

w cyklicznych zajęciach sportowych, kreatywnych warsztatach plastycznych, warsztatach 

z psychologiem i logopedą. Kontynuowane są również spotkania w ramach wsparcia 

seniorów w wieku 65 lat i więcej poprzez dostęp do tzw. opieki na odległość. Kontynuowane 

są również spotkania grupy osób z niepełnosprawnością oraz dla osób doznających 

przemocy w rodzinie. W zakresie spraw obywatelskich od stycznia do czerwca będą 

realizowane zajęcia pozaszkolne dla uczniów. Podpisano już umowy z nauczycielami 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Pawłowicach oraz będą podpisywane z kolejnymi 

szkołami, to jest z szkołą w Warszowicach oraz z Zespołem Szkolno-Przedszkolnym  

w Krzyżowicach. W związku z realizacją od stycznia programu Pawłowicka Karta 

Mieszkańca złożono i wydano już ponad 500 kart mieszkańca. Podpisywane również  

na bieżąco są porozumienia pomiędzy gminą a partnerami deklarującymi ulgi i zniżki. 

Podpisano również umowę z firmą na realizację w bieżącym roku programu polityki Zdrowy 

Przedszkolak. Program będzie realizowany na terenie całej gminy w publicznych  

i niepublicznych przedszkolach, które wyrażą chęć przystąpienia do programu. Udział  

w programie jest dobrowolny i finansowany z budżetu gminy. W zakresie wojskowej 

kwalifikacji od 1 lutego bieżącego roku rozpoczynają się w województwie śląskim 

kwalifikacje wojskowe. Będą one trwały do 30 kwietnia. Mężczyźni z terenu gminy 

Pawłowice, rocznik podstawowy to 2005 rok, mają wyznaczony termin od 1 lutego oraz od 

21 do 26 lutego. Łącznie przygotowano 111 wezwań. Na chwilę obecną nie mamy jeszcze 
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informacji na temat kwalifikacji wojskowej kobiet. W punkcie kurierskim Wydziału 

Komunikacji Starostwa Powiatowego w Pszczynie nadal wiele spraw jest załatwianych przez 

pracownika. W okresie międzysesyjnym przyjęto ogółem 407 spraw. W Gminnym Zespole 

Oświaty m.in. opracowano kryteria i terminy rekrutacji do przedszkoli szkół podstawowych 

na rok szkolny 2024-2025 oraz plan dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli 

szkół i przedszkoli prowadzonych przez gminę w roku 2024. Sporządzono również 

sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego. W Gminnym Ośrodku Sportu 28 grudnia odbyła się dyskoteka  

na lodowisku. W dyskotece uczestniczyło ponad 100 osób. Zapłatą za wstęp były słodycze, 

które przekazane zostały podopiecznym Domu Pomocy Społecznej w Pielgrzymowicach.  

W każdą sobotę odbywają się zajęcia nauki jazdy na łyżwach. Zajęcia cieszą się tak dużym 

zainteresowaniem, że w sobotę utworzone zostały dodatkowe grupy, a w okresie ferii 

zimowych zorganizowano tygodniowy kurs nauki jazdy na łyżwach. Od stycznia w każdą 

sobotę uruchomione zostały otwarte darmowe zajęcia z curlingu. Zajęcia prowadzone są 

pod okiem instruktorów. Gminna Biblioteka Publiczna: w okresie międzysesyjnym  

w czytelni odbyło się spotkanie Klubu Czytelnika, podczas którego omawiano najnowsze 

publikacje książkowe. Zorganizowano również kolejne spotkanie w ramach Klubu 

Podróżnika Pasjonaty, na którym przedstawiono i omówiono podróż po Alasce. W filii 

pielgrzymowickiej panie należące do klubu czytelniczek wykonały ozdoby, które zostały 

przekazane do hospicjum Świętego Ojca Pio w Pszczynie jako fanty na bal charytatywny. 

Rozstrzygnięto również gminny konkurs rodzinny na wykonanie lampionu świątecznego. 

Wszyscy uczestnicy zostali nagrodzeni. W okresie międzysesyjnym GOK zorganizował 

następujące wydarzenia: przedstawienie z cyklu Wesołe Bajeczki, koncerty kolędowe  

w kościołach w Golasowicach i Pielgrzymowicach oraz w Centrum Kultury. Przedstawiona 

była projekcja filmowa dla dzieci oraz jeszcze można obejrzeć wystawę fotografii Jana 

Dzidy. Wystawa potrwa do 11 lutego. Miały miejsce również cotygodniowe spotkania dla 

seniorów. Grupa Musicalowa M oraz solistka z Dziecięcego Zespołu Regionalnego wzięły 

udział w XVII Konkursie Kolęd Polskich i Pastorałek w Oświęcimiu. Grupa Musicalowa M 

zajęła pierwsze miejsce w konkursie, a solistka została wyróżniona. Występ Grupy 

Musicalowej M mógł się również zaprezentować podczas balu karnawałowego 

zorganizowanego przez Radę Rodziców. W Referacie Promocji i Integracji Europejskiej 

przygotowano zapytanie ofertowe na zakup gadżetów na bieżący rok. Trwają również 

przygotowania do organizacji uroczystości Firma z tradycjami, która jest zaplanowana  

na 16 lutego. 18 stycznia Wójt Gminy Pawłowice z przedstawicielami Powiatu złożył kwiaty 

na pomniku więźniów oświęcimskich. W uroczystości wzięli udział uczniowie z pawłowickich 

szkół. Natomiast w sobotę 20 stycznia przedstawiciele samorządu, harcerze, mieszkańcy 

przeszli z Pawłowic do Bzia szlakiem Marszu Śmierci wraz z członkami PTTK Radlin 

organizującymi 13 Marsz Pamięci im. Jana Stolarza. Podpisano umowę o wartości 30 tys. 

zł netto na realizację i emisję 10 materiałów filmowych z gminy Pawłowice w magazynie 

Echa Regionu na antenie telewizji TVT w bieżącym roku. Na stronie internetowej gminy 

umieszczono około 45 aktualności. W Referacie Organizacyjnym aktualnie organizacje 

pozarządowe składają sprawozdania końcowe z realizacji zadań publicznych  

za rok 2023 oraz zawierane są umowy na realizację zadań publicznych w roku bieżącym. 

Do 31 grudnia złożono jeden wniosek o przyznanie nagrody i trzy wnioski o przyznanie 

stypendiów. W Biurze Funduszy Zewnętrznych na podstawie złożonego wniosku o płatność 

wpłynął przelew drugiej transzy w kwocie 743 tys. zł z Ministerstwa Sportu na zadanie 

dotyczące budowy toru do curlingu. Kwota całościowa dwóch etapów realizacji inwestycji 

to 5 mln 600 tys. zł. Dofinansowanie z Ministerstwa Sportu to 1 mln 243 tys. zł. 19 stycznia 

złożono wniosek do konkursu ogłoszonego przez Urząd Marszałkowski w Katowicach pod 

nazwą Gmina Pełną Piersią 2024 o nagrodę w formie dotacji celowej w konkursie dla gmin 

z obszaru województwa śląskiego najlepiej radzących sobie z ochroną powietrza  

i wdrażaniem programu ochrony powietrza. Ponadto w okresie międzysesyjnym 5 stycznia 

zebrał się zarząd oddziału Gminnego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych, w którym 

wzięli udział przedstawiciele wszystkich 6 gminnych jednostek OSP oraz zaproszeni goście. 

Omawiano bieżące sprawy na spotkaniu. 17 stycznia odbył się również Konwent Wójtów, 

Burmistrza i Starosty Powiatu Pszczyńskiego. 18 stycznia miała miejsce narada  

z dyrektorami szkół i przedszkoli. 22 stycznia Wójt zwołał i prowadził zebranie 

sprawozdawczo-wyborcze w sołectwie Pawłowice, na którym wybrano na ponowną 

kadencję sołtysa Grzegorza Cyrulika oraz 7-osobową Radę Sołecką w składzie Michał 
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Brandys, Sylwia Janecka, Henryk Klepek, Czesław Kukla, Danuta Nowak, Joanna Orszulik, 

Tadeusz Sereta. Gratulujemy. To wszystko z informacji o działalności Wójta i jednostek  

w okresie międzysesyjnym. Dziękuję bardzo. 

Sprawozdania stanowią zał. nr 2 do protokołu. 

Ad. 6 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Przewodniczących Komisji o informację z działalności międzysesyjnej. 

Jako pierwszą proszę Panią Karolinę Szymaniec-Micką, Przewodniczącą Komisji Gospodarki 

i Mienia Komunalnego. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI GOSPODARKI I MIENIA KOMUNALNEGO KAROLINA 

SZYMANIEC-MLICKA 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym Komisja Gospodarki i Mienia Komunalnego odbyła 

dwa posiedzenia w dniu 16 stycznia oraz w dniu dzisiejszym. W dniu dzisiejszym 

opiniowaliśmy jeszcze ostatnie zmiany w zakresie budżetu gminy oraz wieloletniej 

prognozy finansowej. W dniu 16 stycznia w części właściwej dla Komisji Gospodarki i Mienia 

Komunalnego, omawialiśmy kwestię uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Pszczyńskiemu z przeznaczeniem na letnie utrzymanie dróg powiatowych  

na terenie gminy Pawłowice w zakresie koszenia poboczy dróg oraz kwestie przejęcia tego 

zadania. Radnym zostały także przedstawione postępowania sądowe, których stroną jest, 

bądź była gmina Pawłowice w okresie ostatnich trzech lat oraz ugody pozasądowe. W części 

wspólnej z Komisją Działalności Społecznej opiniowaliśmy uchwały w sprawie zmian  

w budżecie gminy na 2024 rok oraz w wieloletniej prognozie finansowej. Opiniowaliśmy 

także uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie gminy Pawłowice. Radnym zostały także przedstawione 

zasady odbioru i zagospodarowania odpadów od mieszkańców gminy w związku  

z planowanym ogłoszeniem postępowania przetargowego. Opiniowaliśmy także uchwałę  

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu oddania 

nieruchomości w trwały zarząd, a także uchwałę dotyczącą nadania nazwy drodze 

wewnętrznej przebiegającej wzdłuż linii kolejowej w Pawłowicach. Opiniowaliśmy także 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej na terenie 

Krzyżowic, przy ulicy Ekologicznej. Temat ten był już wielokrotnie poruszany na naszych 

wcześniejszych komisjach. Opiniowaliśmy także trzy projekty uchwał dotyczące 

dodatkowej lokalizacji dla realizacji zadań dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

przez Zespół Szkół Ogólnokształcących imienia Jana Pawła II w Pawłowicach. Wójt 

przedstawił także radnym wyliczenia związane z uczestnictwem gminy w Międzygminnym 

Związku Komunikacyjnym. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Pana Zbigniewa Duszę, Przewodniczącego Komisji Działalności 

Społecznej. 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI DZIAŁALNOŚCI SPOŁECZNEJ ZBIGNIEW DUSZA 

Dziękuję. Komisja Działalności Społecznej na posiedzeniu 16 stycznia opiniowała projekt 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta 

Bielska - Biała na dofinansowanie działalności ośrodka przeciwdziałania problemom 

alkoholowym w Bielsku - Białej. Dzisiejszą komisję mieliśmy wspólną z Komisją Gospodarki 

i Mienia. Tematykę przedstawiła Pani Przewodnicząca. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Panią Helenę Matera, Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

PRZEWODNICZĄCA KOMISJI REWIZYJNEJ HELENA MATERA 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym Komisja rewizyjna odbyła jedno posiedzenie  

17 stycznia. Tematem była analiza i ocena realizacji uchwał podjętych w roku 2023 oraz 

kontrola realizacji zgłoszonych wniosków, skarg, petycji przez Radę Gminę, Sołtysów  

i Mieszkańców w roku 2023. Dziękuję. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Proszę Pana Tomasza Żuchowskiego Przewodniczącego Komisji skarg, wniosków 

i petycji. 
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PRZEWODNICZĄCY KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI TOMASZ ŻUCHOWSKI 

Dziękuję. W okresie międzysesyjnym komisja nie odbyła żadnego posiedzenia. 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Przystępujemy do rozpatrzenia zasadniczych punktów dzisiejszej sesji. Materiały 

i projekty uchwał były omawiane na posiedzeniach Komisji Gospodarki i Mienia 

Komunalnego oraz Komisji Działalności Społecznej w dniach 16 i 23 stycznia 2024 roku. 

Projekty uchwał radni mają udostępnione na tabletach, a mieszkańcy mają je widoczne  

w BIP.  

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Pawłowice 

na lata 2024-2028. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisję Działalności Społecznej 6 głosów 

za. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, wobec tego proszę 

o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LIV/543/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Pawłowice na lata 2024–2028 została podjęta 14 głosami za. Uchwała 

stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, 

Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Andrzej Szaweł 

Ad. 8 

Przyjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały numer LIII/528/2023 Rady Gminy Pawłowice 

w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na rok 2024. Projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 9 głosów za, Komisji 

Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie? 

Nie widzę. Wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LIV/544/2024 w sprawie zmiany uchwały Nr LIII/528/2023 Rady 

Gminy Pawłowice w sprawie uchwalenia budżetu gminy Pawłowice na 2024 rok 

została podjęta 14 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, 

Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Andrzej Szaweł 

Ad. 9 

Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla 

Miasta Bielska Białej na dofinansowanie działalności ośrodka przeciwdziałania problemom 

alkoholowym w Bielsku - Białej. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji 

Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tej sprawie? 

Nie widzę, proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LIV/545/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci 

dotacji celowej dla Miasta Bielska-Białej na dofinansowanie działalności Ośrodka 

Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku- Białej została podjęta  

15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 
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Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Pszczyńskiemu  

z przeznaczeniem na letnie utrzymanie dróg powiatowych na terenie gminy Pawłowice  

w zakresie koszenia poboczy dróg. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 8 głosów za. Czy ktoś z Państwa chce zabrać głos w tej 

sprawie? Nie widzę. Proszę więc o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LIV/546/2024 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Pszczyńskiemu została podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 6  

do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości Powiatu Pszczyńskiego 

na podstawie porozumienia na letnie utrzymanie dróg powiatowych na terenie gminy 

Pawłowice w zakresie koszenia poboczy dróg. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 8 głosów za. Czy ktoś z Państwa chce zabrać 

głos w tej sprawie? Nie widzę, wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LIV/547/2024 w sprawie przejęcia zadania z zakresu właściwości 

Powiatu Pszczyńskiego na podstawie porozumienia  została podjęta 15 głosami 

za. Uchwała stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 99% bonifikaty od opłat 

rocznych z tytułu trwałego zarządu. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji 

Gospodarki i Mienia Komunalnego 8 głosów za, Komisji Działalności Społecznej 6 głosów 

za. Czy w sprawie tej uchwały chce ktoś zabrać głos? Nie widzę. Proszę o przegłosowanie 

uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LIV/548/2024 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 99% 

bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu została podjęta 15 głosami 

za. Uchwała stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej przebiegającej wzdłuż linii 

kolejowej w Pawłowicach. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki  

i Mienia Komunalnego 8 głosów za, Komisji Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy ktoś 

z Państwa chce zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, proszę o przegłosowanie uchwały  

na tabletach.  

Uchwała nr LIV/549/2024 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

przebiegającej wzdłuż linii kolejowej w Pawłowicach została podjęta 15 głosami 

za. Uchwała stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 
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Ad. 14 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie części nieruchomości położonej 

na terenie Krzyżowic przy ulicy Ekologicznej. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 

Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 8 głosów za, Komisji Działalności Społecznej  

6 głosów za. Czy w sprawie tej uchwały chciałby zabrać ktoś głos? Nie widzę, proszę więc 

o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LIV/550/2024 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie części 

nieruchomości położonej na terenie Krzyżowic przy ul. Ekologicznej została 

podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Technikum wchodzącego w skład 

Zespołu Szkół Ogólnokształcących imienia Jana Pawła II w Pawłowicach poprzez utworzenie 

innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych. Projekt 

uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Mienia Komunalnego 8 głosów za, 

Komisji Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy w sprawie tej uchwały ktoś chciałby 

zabrać głos? Nie widzę, wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały na tabletach.  

Uchwała nr LIV/551/2024 w sprawie zamiaru przekształcenia Technikum 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana Pawła II  

w Pawłowicach poprzez utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych została podjęta 15 głosami za. 

Uchwała stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia szkoły branżowej pierwszego stopnia 

wchodzącej w składy Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana Pawła II w Pawłowicach 

poprzez utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych  

i opiekuńczych. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Mienia 

Komunalnego 8 głosów za, Komisji Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy w sprawie tej 

uchwały chciałby ktoś zabrać głos? Nie widzę, wobec tego proszę o przegłosowanie uchwały 

na tabletach.  

Uchwała nr LIV/552/2024 w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Branżowej 

I stopnia wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana Pawła 

II w Pawłowicach poprzez utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych została podjęta 15 głosami za. 

Uchwała stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego 

wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących im. Jana Pawła II w Pawłowicach 

poprzez utworzenie innej lokalizacji prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych  

i opiekuńczych. Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Gospodarki i Mienia 

Komunalnego 8 głosów za, Komisji Działalności Społecznej 6 głosów za. Czy w sprawie tej 

uchwały chciałby ktoś zabrać głos? Nie widzę, proszę więc o przegłosowanie uchwały  

na tabletach.  
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Uchwała nr LIV/553/2024 w sprawie zamiaru przekształcenia Liceum 

Ogólnokształcącego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących  

im. Jana Pawła II w Pawłowicach poprzez utworzenie innej lokalizacji 

prowadzenia zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych została 

podjęta 15 głosami za. Uchwała stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Cyrulik, Dariusz Czakon, Zbigniew Dusza, Piotr Fojcik, Irena Grabowska, Krzysztof 

Gryckiewicz, Janusz Harazin, Damian Herman, Helena Matera, Henryk Opacki, Bogusława Pietrek, Andrzej 

Szaweł, Karolina Szymaniec-Mlicka, Kamil Wawrzyczek, Tomasz Żuchowski 

Ad. 18 

Informacje Wójta. Czy Wójt chciałby zabrać głos? 

 

WÓJT GMINY PAWŁOWICE FRANCISZEK DZIENDZIEL 

Szanowni Państwo, minęła 79 rocznica przemarszu więźniów oświęcimskich przy likwidacji 

obozu Auschwitz-Birkenau. Wyprowadzono tam 17 stycznia 56 tys. więźniów. Oni byli 

prowadzeni tutaj do Wodzisławia m.in. przez Pawłowice. Nie doszli wszyscy, 15 tys. 

więźniów zginęło, a dlatego to wspominam, że tu na terenie Pawłowic 19 z nich zostało 

pochowanych. Dla uczczenia pamięci odbyły się spotkania, w których uczestniczyli 

mieszkańcy, młodzież. Ale, aby pamiętać, to jest 79 rocznica. Nigdy więcej wojny, nigdy 

takiego ludobójstwa, żeby się nie wydarzyło takie zdarzenie, tym bardziej, że w pobliżu 

mamy wojnę Dziękuję bardzo. 

 

Ad. 19 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękuję. Przechodzimy do punktu 19 wolne głosy i wnioski. Czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos. Proszę Pan Zbigniew Dusza 

 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI DZIAŁALNOŚCI SPOŁECZNEJ ZBIGNIEW DUSZA 

Chciałem wykorzystać tą sytuację i w związku z tym, że od poniedziałku zaczynają się ferie, 

w imieniu wszystkich radnych chciałem wszystkim dzieciom życzyć udanego wypoczynku, 

żeby tak przyjemnie to zakończyć, żeby nie myśleć o wojnie. Dziękuję bardzo. 

 

PRZEWODNICZĄCA RADY GMINY BOGUSŁAWA PIETREK 

Dziękujemy. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. Nie widzę, wobec tego zamykam 54 

sesję Rady Gminy. Dziękuję Państwu za uwagę. Do widzenia. 

  


